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Definitieve akkoord 
 
 
B & W d.d.:  19-10-2021 
 

Besluit 
  
 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van VVD-fractie vast te 
stellen; 
2. de beantwoording aan te bieden aan de raad; 
 
  
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken. 
 

Inleiding 
Per brief van  23 september 2021 heeft Bas Donkers van de VVD-fractie uw college 
een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over verrommeling van de 
binnenstad. 
 
Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
 
 
  
 
 
 

Beoogd maatschappelijk resultaat 
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Betrokken partijen en participatie 
 
 
 
 
 

Argumenten voor en tegen 
 
 
 
 
 

Financiële consequenties en dekking 
 
 

Openbaarmaking en communicatie 
 
 
 
 

 

Aanpak en uitvoering 
 
 
 
 



 

 

Schriftelijke vragen (artikel 46 RVO) 

 

Betreft: Verrommeling binnenstad door inzamelbeleid 
 

Deventer, 23 september 2021 
 
Geacht college, 
 
Het afvalbeleid van de gemeente Deventer zorgt al jaren voor problemen. Illegaal storten in het 
buitengebied, bijplaatsen van afval bij containers, het gebruiken van de PMD-container voor 
restafval… Ook het gebrek aan gebruiksgemak en de kosten zijn veelgehoorde klachten die wij als 
fractie ontvangen. 
 
Sinds de invoering van het centraal inzamelen van papier en glas is daar de verrommeling van de 
binnenstad en bepaalde wijken bijgekomen. We krijgen signalen dat de containers die bedoeld zijn 
voor deze afvalstromen te weinig geleegd worden waardoor het afval gedumpt wordt naast de 
containers. Dit zorgt voor stank en ongedierte. Daarnaast ontsiert het onze prachtige Hanzestad waar 
we allemaal zo trots op zijn. 
 
De VVD heeft de volgende vragen: 
 

1. Deelt het college de mening van de VVD dat het huidige centraal inzamelbeleid in Deventer 
te veel negatieve gevolgen heeft? 
 

2. Het centraal inzamelen gebeurt nu 5 maanden. Circulus Berkel en de gemeente hebben dus 
kunnen wennen aan de nieuwe methode. Waarom lukt het niet nog steeds niet om de 
containers op tijd te legen? 

 
3. Hoe bestrijdt het college het illegaal bijplaatsen van afval bij de containers? 

 
4. Hoeveel boetes zijn er uitgeschreven? 

 
5. Welke maatregelen wil het college nemen om de problemen op korte termijn op te lossen? 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de fractie VVD Gemeenteraad Deventer, 
 
Bas Donkers 
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2021-130  19-10-2021 
kenmerk  uw referentie  datum 
     
M.C. Eggel Schriftelijke vragen ex art 46 RvO  
contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heer Donkers, 
 
In uw brief van 23 september 2021 heeft u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de 
verrommeling binnenstad door inzamelbeleid. Ons antwoord is als volgt: 
  
Vraag 1 
Deelt het college de mening van de VVD dat het huidige centraal inzamelbeleid in Deventer te veel negatieve 
gevolgen heeft? 
  
Antwoord 
Het college deelt deze mening niet. Door het stoppen met de huis-aan-huis inzameling van papier en glas 
heeft er geen structurele verrommeling van de binnenstad plaatsgevonden. Zowel voor als na verandering 
van het inzamelbeleid is sprake van een kleine groep inwoners die ongewenst gedrag vertoont en zal blijven 
vertonen. Dit neemt niet weg dat het college constateert dat inwoners moeten wennen aan het nieuwe 
systeem. 
  
Vraag 2 
Het centraal inzamelen gebeurt nu 5 maanden. Circulus Berkel en de gemeente hebben dus kunnen wennen 
aan de nieuwe methode. Waarom lukt het niet nog steeds niet om de Containers op tijd te legen? 
  
Antwoord 
Voor de invoering van het huidige inzamelbeleid van papier en karton, lag er na de inzameling veel verwaaid 
papier en karton (slecht aangeboden) door de stad. Dat voorkomen we daar mee. 
  
Kennis+Verkenning heeft de meldingen na invoering van de papiercontainers geanalyseerd: 
− De piek van de papiermeldingen is in mei 2021 (start van de invoering papiercontainer).  Op dat moment 

is 3,3% van alle meldingen een papiermelding (dit zijn 61 meldingen in absolute aantallen). In vergelijking 
met mei in de twee jaren ervoor is dit percentage gestegen. Ook in juni en juli is deze stijging ten opzichte 
van de jaren ervoor zichtbaar.  

− Ook is zichtbaar dat het aandeel papiermeldingen na mei 2021 weer afneemt. 
 
In het algemeen kan er geconcludeerd worden dat er met de invoering van de papiercontainers sprake was 
van een toename in meldingen, maar dat dit sindsdien weer afneemt. 
  



Vrijwel alle containers (glas, rest, groen, textiel) worden op tijd geleegd, dit gebeurt mede doordat in veel 
containers zogenaamde voelers zijn gemonteerd. Een voeler geeft aan wanneer een container bijna vol is. 
Vervolgens wordt de container geleegd. 
  
Sommige papiercontainers worden intensiever gebruikt dan verwacht. Dit in combinatie met dat er niet in het 
weekend wordt geleegd, maakt dat op een aantal plekken de container aan het eind van het weekend/ 
maandagochtend vol zit, waardoor inwoners hun oud papier/ karton niet kunnen storten. Circulus Berkel zal 
daarom voor bepaalde locaties extra leegmomenten inplannen (zie antwoord 5).  
  
Wat in de Binnenstad nog meespeelt is dat Circulus Berkel voor een kleine groep ondernemers papier en glas 
inzamelt tot 1 januari 2022 waardoor sommige inwoners denken dat deze ophaalronde ook voor de inwoners 
is. Het streven is dat na 1 januari 2022 er volledig sprake is van de nieuwe wijze van papierinzameling. 
 
De PMD-inzameling gebeurt net zoals voor 1 mei niet via containers. 
  
Vraag 3 
Hoe bestrijdt het college het illegaal bijplaatsen van afval bij de containers? 
  
Antwoord 
Er wordt op werkdagen een zogenaamde ‘hotspotronde’ (ondergrondse containers waar vaak afval bij wordt 
gezet) gereden door de stad, waarbij Circulus Berkel en Team Toezicht gezamenlijk langs deze ondergrondse 
containers rijden om bijgezet afval te controleren en op te ruimen. Het bestrijden van illegaal bijplaatsen 
bestaat uit het doorzoeken van de bijplaatsingen op adressen door het Team Toezicht & Handhaving. Op het 
moment dat er een adres wordt gevonden wordt een foto gemaakt van dat wat is aangetroffen, en wordt een 
boete opgelegd. 
  
Op de locaties waar stelselmatig bijplaatsingen plaatsvinden kan het Team Toezicht & Handhaving 
onherkenbaar posten en vervolgens heterdaad beboeten. Dit heeft de afgelopen periode niet plaats kunnen 
vinden vanwege nasleep coronadrukte. 
   
Vraag 4 
Hoeveel boetes zijn er uitgeschreven? 
  
Antwoord: 
Aantal boetes dat is uitgeschreven: 
  
Jaar 2020 2021 
Mei  67 74 
Juni  43 71 
Juli 59 79 
Augustus 90 24  
September 52 21  
 
De inzet van het Team Toezicht & Handhaving is wisselend geweest in de afgelopen anderhalf jaar vanwege 
verhoogde inzet op handhaven en toezichthouden op de coronamaatregelen. De cijfers zijn daarom moeilijk 
met elkaar te vergelijken.     
 
Vraag 5 
Welke maatregelen wil het college nemen om de problemen op korte termijn op te lossen? 
  
Antwoord 
Op weekdagen (maandag t/m vrijdag) worden de containerplekken in de binnenstad opgeruimd. Op de 
volgende locaties zal een extra lediging op zaterdagochtend plaatsvinden van de papiercontainers. Het gaat 
dan om (vooralsnog) de volgende locaties: 
  
Binnenstad 
1. Nieuwe Markt 
2. Van Twickelostraat 
3. Grote Kerkhof/Kleine Poot 
4. Zandpoort 



  
En bovendien in de volgende winkelcentra: 
1. WKC Deltaplein 
2. WKC Keizerslanden 
3. WKC Borgele 
4. WKC Andriessenplein 
5. WKC Zandweerd (Pieter de Hoogstraat) 
6. Roeterdsweg (Diepenveen) 
 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
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